
 Referat fra møte i Beitostølen Vel 01.09.2009. 

 

 

 

1. Magnus Sandberg. 
. 

Magnus Sandberg er en ildsjel bl.a. ang. Fjellakademiet på Beitostølen . 

Han arbeider for tiden også med utarbeidelse av rapport ang. Hedalsstølene og tar alle 

økonomiske utgifter av egen lomme. Beitostølen Vel støtter arbeidet til Magnus S. og gir ham 

kr. 10.000,- til hjelp i arbeidet med Hedalsstølene. 

Tor Erik Godager tar kontakt med Magnus S. 

. 

 

 

2. Tilbringerheisen fra Fjellstølen og til fjellområdet. 

 
Tilbringerheisen antas å komme, men det kan ta litt tid, da det er mange protester. 

 

 

3. Bygging av skibroer som krysser veien. 
 

Det er planlagt å bygge 2 broer som krysser veien. 

Den ene krysser riksvei 51 ved Garli, Grønn løype og den andre krysser Beitestølsvegen ved 

Grønn løype. 

Man går inn for å bygge broer og ikke underganger, da det er vanskeligere å vedlikeholde 

gode løyper i underganger/tunneller.  

 

 

4. Sykkelstier. 

 
Atle Hovi har et sterkt engasjement når det gjelder sykkelstier. Noen av løypene bør utvikles 

og prepareres slik at de kan brukes som sykkelstier om sommeren. Løypeforeningen arbeider 

med saken. 

Det er også et ønske å legge til rette slik at enkelte løyper kan brukes som tidlig løype, for 

eksempel Ny Grønn Løype. 

 

 

5. Medlemslisten. 
 

Det er et ønske å få medlemmenes lokale adresse på Beitostølen, men det er vanskelig å få ut 

adresselisten fra Øystre Slidre Kommune. 

 

 

6. Størrtjeddnliheisen – tilbringerheis over 2 hyttefelt. 

 
Det er massiv protest vedrørende tilbringerheis fra Størrtjednli  mellom 2 hyttefelt ( 

Stakkstølie og Bjødnabakkadn) 

Det er et ønske om at man utvikler en trasè i forlengelse av Carl-heisen. 



 

En underskriftskampanje er i gang.  

Beitostølen Vel støtter protesten mot tilbringerheis mellom de 2 nevnte hyttefelt. 

 

 

Neste styremøte er tirsdag 06.10.2009 kl. 18.00. 

 

Referent: Inger K. Wangen. 

 

 

 

 
 

 


